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Vragen van het lid Bouwmeester (PvdA) aan de minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over tekort aan medicijnen (ingezonden 
16 oktober 2012). 

Vraag 1
Bent u ook geschrokken van de berichten dat medicatie bij behandeling tegen 
kanker en psychosen niet altijd voorradig zijn?1 

Vraag 2
Wat hebben behandelaren en apothekers in deze gevallen voor hun patiënten 
gedaan als alternatief? 

Vraag 3
Is bij u bekend aan welke medicijnen er nog meer tekort is en wat er in die 
gevallen gedaan is voor patiënten? 

Vraag 4
Zijn de cijfers in het artikel, namelijk 174 onverkrijgbare medicijnen in 
2010 tegen 242 onverkrijgbare medicijnen in 2011, een totaal aantal of is dit 
een topje van de ijsberg? 

Vraag 5
Bent u bereid om samen met uw collegae in de EU een lijst met knelpunten 
op te stellen en een plan van aanpak om niet leveren van noodzakelijke 
medicatie te voorkomen en tegen te gaan? 

Toelichting: 

deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Klever (PVV), ingezonden 15 oktober 2012 (vraagnummer 2012Z17464)

1 Volkskrant 12 oktober 2012
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